
Ονοματεπώνυμο___________________________________________________________

Δ Ι Α Λ Υ Τ Ι Κ Α   (  ¨  )

Τα διαλυτικά ( ¨ ) μπαίνουν πάνω από τα : –ι– και –υ– για να μας θυμίσουν
πως πρέπει να διαβαστούν χωριστά. 
 π.χ.  καΐκι, μαϊμού, κοροϊδεύω, προϋπαντώ, θεϊκός, αϋπνία
Δε βάζουμε διαλυτικά ( ¨ ), όταν τονίζεται το φωνήεν που είναι μπροστά από
τα –  ι  – και –  υ  –  . 
π.χ. Μάιος, κορόιδο, γάιδαρος, άυπνος

1. Βάζω τόνο ή διαλυτικά ή τόνο και διαλυτικά στις υπογραμμισμένες λέξεις.
 Στις αρχές Μαιου ανθίζουν οι παπαρούνες.

 Στην αυλή παίζουμε το παιχνίδι «κοροιδο».

 Ο Μηνάς χαιδεύει τα μαλλιά του.

 Ο κύριος είπε πως είμαστε σαινια στα Μαθηματικά.

 Διάβασα το παραμύθι «Η νεραιδα και ο πρίγκιπας».

 Η γιαγιά αγόρασε από τη λαική καρότα, κουνουπίδι και σέλινο.

 Το ρολοι του τοίχου έχει έναν κούκο και κάνει «κούκου κούκου».

 Η μαμά ταιζει το μωρό. Εγώ το ταισα χθες το μεσημέρι.

 Ο Άλκης είναι ολοιδιος ο μπαμπάς του. 

2.  Οι τόνοι και τα διαλυτικά πήγαν να δουν τη θεατρική παράσταση 
    «Η ΔΙΑΛΥΤΙΚΟΥΛΑ ΠΑΕΙ ΔΕΥΤΕΡΑ ΤΑΞΗ». Ξέχασαν όμως το φακό τους, βρή-

καν σβηστά τα φώτα στην αίθουσα του θεάτρου  και κάθισαν σε λάθος θέση. 
Μπορείς να τους βοηθήσεις να βρουν τη θέσης τους!

κομπολόϊ άϋπνος
τσάϊ ρολόϊ
γαίδαρος τρόλει
μαιμοΰ γαιδοϋρίτσα
μαιντανός νάϋλον
κοροιδεΰω φαί
ταίζω πλαινός 
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